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ZZjjaazzdd  oottwwoorrzzyyłł  pprrzzeewwooddnniicczząąccyy  OORRLL  kkoolleeggaa  SStteeffaann  
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ii  zzaapprroosszzoonnyycchh  ggoośśccii..  PPrrzzyybbyyllii  pprrzzeeddssttaawwiicciieellee  wwłłaaddzz
mmiiaassttaa  ii  wwoojjeewwóóddzzttwwaa,,  kkoorrppoorraaccjjii  pprraawwnniicczzyycchh  oorraazz
mmeeddyycczznnyycchh..  

Najważniejszym gościem była pani doktor Wanda Błeń-
ska, której wręczony został Medal Honorowy WIL w po-
dziękowaniu za życie w służbie ludziom chorym. Jak 
przyznała skromnie jubilatka: „Miałam szczęście, że dane
mi było pokochać mój zawód”, czym trafiła chyba w sedno
naszej lekarskiej profesji. W krótkim przemówieniu pani
doktor akcentowała ciężkie położenie swych podopiecznych
z uwagi na bezwzględne odrzucenie przez społeczeństwa
afrykańskie osób dotkniętych trądem. Musiała radzić sobie
bez koniecznych czasem konsultacji, gdyż szpitale nie
przyjmowały jej pacjentów. Mówiła również, że miała
szczęście cieszyć się dobrym zdrowiem – pomimo kontaktu
z wieloma chorobami sama chorowała bardzo rzadko.
Wyznała też, że czuje się zakłopotana przyznawanymi jej
nagrodami, uważając, że jest wiele osób równie godnych
docenienia.

Po krótkiej przerwie na kawę i wymianę refleksji po
spotkaniu z osobą tak wielkiego formatu rozpoczęła się
robocza część zjazdu. Prezes zarekomendował zjazdowi
na przewodniczącego piszącą te słowa koleżankę Iwonę
Jakób, co delegaci w głosowaniu zaakceptowali. Po chwi-
li dokonano wyboru pozostałych członków prezydium
zjazdu. 

Zostały nimi dwie wiceprzewodniczące koleżanki Anna
Kurhańska-Flisykowska i Elżbieta Marcinkowska, sekretarz,
koleżanka Katarzyna Piotrowska, zastępcy sekretarza kole-
żanki Sławomira Tomaszyk-Kozłowska, Aleksandra Kutrow-
ska, Alicja Pawlaczyk i Maria Meisak.

W komisji mandatowej też znalazły się same kobiety 
– koleżanki Aldona Pietrysiak, Dorota Obremska-Głowska 
i Ewa Kociałkowska. Do pracy w komisji uchwał i wnio-
sków natomiast zaproszono kolegów Mariusza Herwicha,
Andrzeja Cisło, Wojciecha Łąckiego i Dariusza Tuleję.
Wszystkich wymienionych wybrali delegaci w jawnych gło-
sowaniach. Po uchwaleniu regulaminu i porządku obrad oraz
stwierdzeniu kworum przez komisję mandatową przystąpio-
no do obrad. 

Przewodniczący ORL złożył sprawozdanie z działalności
Rady w 2008 r. Najważniejsze dokonania to: 
�� zakup siedziby dla Delegatury Kaliskiej WIL (bardzo
korzystna lokalizacja i cena),
��kończący się remont siedziby WIL (w celu przekształcenia
jej w budynek użyteczności publicznej, bez kredytów!),
��spotkanie z eurodeputowanymi, którego pokłosiem było
niewprowadzenie dyrektywy o czasie pracy lekarza na
dyżurze,
��działalność Komisji Stomatologicznej WIL na polu szko-
leń i kontraktowania z NFZ,
�� podpisanie umowy o współpracy z Uniwersytetem
Medycznym (głównie nacisk na szkolenie podyplomo-
we).

Omówienie obrad XXIX OZL w Poznaniu 28 marca 2009 r.

Zwyczajny zjazd
z nadzwyczajnym gościem
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Prezes przedstawił także poziom przygotowań do ogólno-
polskich obchodów dwudziestolecia samorządu lekarskiego,
które odbędą się od 29 do 31 maja w Poznaniu, oraz do
wyborów samorządowych.

Kolejny ważny punkt obrad to sprawozdanie z wykonania
budżetu za 2008 r. oraz sprawozdanie finansowe za 2008 r.
Po obszernym wyjaśnieniu skarbnika kolegi Krzysztofa
Musiała i wstępnej dyskusji głos zabrała przewodnicząca
OKR, koleżanka Marlena Knapczyk (materiały z wystąpie-
nia skarbnika i OKR drukowane osobno). Komisja rewizyjna
postanowiła przedstawić zjazdowi wniosek o udzielenie
absolutorium za 2008 r.

Po krótkiej dyskusji XXIX OZL znaczącą większością gło-
sów przyjął sprawozdanie z wykonania budżetu oraz finan-
sowe za 2008 r., a także udzielił absolutorium Okręgowej
Radzie Lekarskiej WIL. Jest to niewątpliwie największy suk-
ces tego zjazdu, choć na uwagę zasługują bardzo ważne
uchwały i stanowiska (przedstawione w Biuletynie WIL).
Następny punkt to przyjęcie uchwały o zatwierdzeniu budże-

tu na 2009 r.; merytoryczna dyskusja zakończona uchwale-
niem budżetu to kolejny sukces tego zjazdu! Dalsze obrady
przebiegały równie sprawnie, sprawozdania okręgowego
rzecznika odpowiedzialności zawodowej kolegi Krzysztofa
Kordela i przewodniczącego Okręgowego Sądu Lekarskiego
WIL kolegi Grzegorza Wrony, zostały przyjęte przez zjazd
po krótkich dyskusjach. Po przyjęciu apeli, uchwał i stano-
wisk oraz dyskusji w punkcie „wolne głosy i wnioski”
dobrnęliśmy do szczęśliwego końca XXIX OZL w Poznaniu.

Dziękuję wszystkim, którzy przyczynili się do zorganizo-
wania zjazdu i jego sprawnego przebiegu. Obradowaliśmy
około pięciu godzin, przyjęliśmy uchwały umożliwiające
dalszą pracę samorządu. Był to „zwyczajny” zjazd, choć 
z nadzwyczajnym gościem. Może ten fakt, a może „kobiece
rządy” sprawiły, że był on merytoryczny i odbywał się 
w pokojowej atmosferze.

Z koleżeńskim pozdrowieniem
PRZEWODNICZĄCA XXIX OZL

IWONA JAKÓB


